
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 74. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 lutego 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do minister finansów Teresy Czerwińskiej 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się przedstawiciele środowiska rodziców dzieci z niepełnospraw-

nością. Moi rozmówcy podnoszą problem przekazywania 1% należnego podatku dochodowego na rzecz or-

ganizacji pożytku publicznego. W związku z wprowadzeniem usługi e-PIT 1% należnego podatku wraz 

z celem szczegółowym miał być przepisywany przez Krajową Administrację Skarbową z zeszłorocznego 

zeznania podatkowego. Niestety, nie w każdym przypadku tego dopełniono i w e-PIT 1% jest niekiedy nie-

uwzględniany. Dla rodziców dzieci z niepełnosprawnością, którzy w ten sposób zbierają środki na bardzo 

kosztowną rehabilitację i leczenie, jest to olbrzymi problem. Bardzo dużo osób, które teoretycznie nie korzy-

stają z ulg (np. emeryci) lub też nie obsługują komputera, bo nie potrafią, nie odda więc 1%, podatku, myśląc, 

że dopełniła tego KAS. 

W związku z tym proszę o informację, czy ministerstwo przeprowadzi na szeroką skalę kampanię infor-

macyjną, która podkreśli dobitnie, że jest to pierwszy rok działania systemu e-PIT i tym bardziej trzeba 

sprawdzać poprawność danych, które miały być przepisywane. 

Jan Maria Jackowski 


